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§ 8 Verksamhetsberättelse 2015 för kyrkogårdsnämnden 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna förvaltningens redovisning av 

verksamhetsberättelse för år 2015 och överlämna den till 

kommunstyrelsen 

2. begära en ombudgetering av ej  ianspråktagna medel för 

implementering av teknisk plattform med 3,4 mnkr 

3. begära en ombudgetering av ej  ianspråktagna 

investeringsmedel med 5,3 mnkr 

4. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-01-26  Dnr 1.2-67-2016.  Kyrkogårdsnämnden redovisar i 

verksamhetsberättelsen för 2015 att uppsatta mål i huvudsak har 

uppnåtts och genomförts under året. Det ekonomiska resultatet visar 

på ett överskott på 11 mnkr på driftbudgeten. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna förvaltningens redovisning av 

verksamhetsberättelse för år 2015 och överlämna den till 

kommunstyrelsen 

2. begära en ombudgetering av ej ianspråktagna medel för 

implementering av teknisk plattform med 3,4 mnkr 

3. begära en ombudgetering av ej ianspråktagna 

investeringsmedel med 5,3 mnkr 

4. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Särskilt uttalande lämnades av Annette Lundquist Larsson m fl 

(M) och ersättarna Ewa-Marie Ås (KD) och Cecilia Önfelt (C) 

enligt följande: 

”Planeringen och anläggandet av en ny begravningsplats på 

Järvafältet är försenat. Detta aktualiserar åter behovet av en utredning 

om en ceremonilokal på Strandkyrkogården som är en delvis 

outnyttjad begravningsplats beroende bl a på dess läge men också av 

att det inte finns någon ceremonilokal inom begravningsplatsen. Vi 

har i tidigare ärende föreslagit att förvaltningen ska ges i uppdrag att 

arbeta för att göra Strandkyrkogården mer tilltalande och där 

utredningen av en ceremonilokal är central.  
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Vi kan konstatera att antalet ungdomar som fått sommarjobb i 

nämndens regi förvisso har ökat jämfört med 2014 men vi anser att 

det är viktigt att fokusera på kvalitet snarare än kvantitet när det gäller 

sommarjobb. Det är viktigt att nämnden kan erbjuda meningsfulla 

arbetsutgifter med bra handledning. Dessvärre har så inte varit fallet 

vilket också bekräftas av förvaltningen i kommunstyrelsen remiss om 

utvärderingen av feriejobben i stadens regi. Vi anser att staden ska 

fortsätta arbeta för att få fram fler sommarjobb till ungdomar men ser 

inte nödvändigtvis att det måste ske inom ramen för stadens 

verksamheter utan vill hellre upparbeta bättre relationer med 

näringslivet.  

 

Det är också oroväckande att medarbetarindex sjunker och nu ligger 

långt under målet. Det är dock positivt att förvaltningen bevakar 

frågan och planerar att vidta åtgärder under 2016, vi kommer att följa 

detta noga.   

 

Vi kan konstatera att kyrkogårdsnämnden numera gör ett kraftigt 

överskott på såväl investeringssidan som på driften.  Detta bekräftar 

våra tidigare resonemang om att en höjd begravningsavgift i huvudsak 

grundar sig i politisk prestige snarare än ett faktiskt föreliggande 

behov. Det är olyckligt eftersom vi som politiker har ett uppdrag att 

använda stockholmarnas skattepengar på ett ansvarsfullt och effektivt 

sätt.   

 

Under de åren som Alliansen styrde i Stockholms stad så kritiserade 

den dåvarande oppositionen oss ständigt för att inte uppnå målen vad 

gäller andelen elbilar i fordonsflottan. Med facit i hand kan vi 

konstatera att andelen elbilar till och med sjunkit något jämfört med 

2014. Det visar på att det finns ett stort glapp mellan politisk vision 

och praktiskt genomförande”.  

 

§ 9 Resultat av medarbetarundersökning 2015 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna redovisningen. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-01-20, Dnr 1.4.1-79-2016. I stadens arbete att vara en attraktiv 

arbetsgivare är medarbetarenkäten ett viktigt verktyg. Den är en del 


